
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: M.J.M. Kropman (VVD) 
 
Datum indiening vraag: 4 oktober 2018 
 
Datum verzending antwoord: 8 oktober 2018 
 
 

Commissievergadering van: 3 oktober 2018                                                        
 
Raadsvergadering van: 23 oktober 2018 
 

Formulering  
Voorstel Watervisie Berkelland 2030 
 
De Watervisie Berkelland 2030 is een zeer ambitieus visie document geworden. Een 
mooi resultaat dat van de samenwerking tussen het Waterschap Rijn en IJssel en de 
Gemeente Berkelland. 
 
De Gemeenteraad Berkelland wordt gevraagd om in te stemmen met het voorstel 
Watervisie Berkelland 2030. 
 
De kosten voor de realisatie van de ambities die in het visiedocument zijn verwoord 
worden nader uitgewerkt in het Watertakenplan. 

Vraag:  
Is het een juiste aanname dat de realisatie van alle ambities uit de Watervisie 
Berkelland 2030 gefinancierd gaan worden vanuit de inkomsten uit de huidige 
rioolheffing met 2% jaarlijkse groei (dat is totaal 24,3% in 2030) en door bovenop de 
jaarlijkse correctie voor inflatie? 
 
Antwoord: Gezien de opgave die we voor ons hebben liggen is deze verhoging 
noodzakelijk. We herijken dit natuurlijk in 2023 bij het opstellen van een nieuw 
watertakenplan. Zo lag het tarief voor 2019 en verder in het huidige GRP 2013 – 2018 
hoger dan het tarief dat nu wordt voorgesteld in het watertakenplan 2019 - 2023. Dit is 
afhankelijk van marktwerking en rentetarieven. 
 

Vraag: 
Worden er nog andere bronnen betrokken bij de financiering van de visie? 
 
Antwoord: Nee, maar zie ook het antwoord op de volgende vraag. 
 

Vraag: 
Dat is de financiële bijdrage van het Waterschap Rijn en IJssel? 
 
Antwoord: Wij hebben in de Watervisie onze gezamenlijke ambities bepaald. Het 
Waterschap Rijn en IJssel draagt hierin, net als wij, zijn  eigen verantwoordelijkheid 
met de daarbij behorende financiële middelen. 
 

Vraag: 
Worden de gemeentelijke belastingen als gevolg van de implementatie van Watervisie 
Berkelland 2030 verhoogd? 
 
Antwoord: Om aan de opgaven uit de Watervisie te voldoen is de uitvoering van het 
Watertakenplan 2019 - 2023 noodzakelijk. Om het Watertakenplan uit te kunnen 
voeren is een verhoging van het rioolrecht noodzakelijk zoals aangegeven bij de 
eerste vraag. 
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Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. Bij 
elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het 
antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 


